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شماره

صفحه

روزنامه

به گزارش رویداد۲۴ ، وال استریت ژورنال نوشت: به گفته یک مقام ارشد وزارت 
خارجه آمریکا، واشنگتن در مورد معافیت های تحریم های مربوط به اوکراین علیه 

روسیه برای نجات برجام مذاکره نمی کند.
این مقام آمریکایی گفته است که اگر کرملین از خواسته های دقیقه نودی خود 
روسیه،  وجود  بدون  جایگزین  توافقی  به  می کند  تلاش  واشنگتن  ننشینید،  عقب 
فرصت  هفته  یک  کرملین  که  گفت  آمریکایی  ارشد  مقام  کند.این  پیدا  دست 
دارد تا درخواست خود را برای ضمانت نامه کتبی، پس بگیرد. چنین تضمین هایی 
می تواند مجموعه ای از تحریم های غرب را که علیه روسیه به دلیل حمله به اوکراین 

توافق هسته ای  به  اشاره  با  ارشد آمریکایی  مقام  اعمال می کند، تضعیف کند.این 
گفت:  می شود،  شناخته  مشترک  اقدام  جامع  برنامه  عنوان  به  رسماً  که   ۲۰۱۵
است  برجام  چارچوب  در  آنچه  از  فراتر  امور  مورد  در  بحث  برای  فضایی  »من 
نمی بینم«.وی افزود: »من فکر می کنم که می توان گفت که هیچ جایی برای صدور 
معافیت های فراتر از برجام وجود ندارد.«این مقام با بیان اینکه توافق بین ایران و 
ایالات متحده »در دسترس است« است، گفت: زمانی که مذاکرات روز جمعه در 
از توافق شد.  تنها چند موضوع مانع  به دلیل درخواست روسیه متوقف شد،  وین 
این مقام درخواست های روسیه را »جدی ترین مانع برای دستیابی به توافق« خواند.

قائم مقام شهردار شیراز در مراسم 
و  مدیرعامل  معارفه  و  تکریم 
شرکت  مدیره  هیئت  اعضای 
شهر  نمای  جهان  مشاور  مهندسین 
که  تحولات  و  تغییر  گفت:  راز 
وجود  به  شهرداری  درمجموعه 
و  دستگاه  آن  تبع  به  می آید 
این  دستخوش  وابسته  شرکت های 
استراتژی  تا  می شوند  تغییرات 
شهر  شورای  توسط  که  جدید 

تدوین می شود اجرا شود.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از 
اشاره  با  زاده  فرج  آرش  شیراز، 
استقرار شورای شهر و شهردار  به 
مدت  این  در  داشت:  ابراز  شیراز، 
برای برنامه های به جا مانده و یا در 
حال اجرا، ریل گذاری، پیش بینی و 
سال  بودجه  در  تا  شد  برنامه ریزی 

۱۴۰۱ قرار گرفت.
قائم مقام شهردار شیراز به فعالیت 
و  کرد  اشاره  راز  شهر  شرکت 
در حوزه  راز  افزود: شرکت شهر 
علمی فعالیت خوبی داشته است و 
در این زمینه امکانات خوبی هم به 

نمایش گذاشته است.
پتانسیل  داد:  ادامه  زاده  فرج 
قوی  پتانسیلی  راز،  شهر  شرکت 
است و نگاه شهردار به این شرکت 
مهم است، زیرا در این شرکت هم 

تهدید و هم فرصت وجود دارد.
ابراز داشت: اگر این شرکت  وی 
شهرداری  اداره های  از  یکی  به 
تبدیل شود به عنوان آفت به شمار 
می آید لذا لازم است به سرعت به 

کار عملیاتی ورود داشته باشد.
قائم مقام شهردار شیراز به دوظیفه 
اشاره  رو  پیش  در  شرکت  این 
راز  شهر  شرکت  افزود:  و  کرد 
وظیفه مهم به عنوان یک شرکت 

و  اساس نامه  تغییر  و  دارد  مستقل 
این  اولویت  از  رتبه بندی  طرح 
باشد که علاوه بر کمک  شرکت 
شهرداری، برنامه ریزی دیگری هم 

داشته باشد.
شهر  شرکت  داد:  ادامه  زاده  فرج 
راز باید به گونه ای فعالیت خود را 
شرکت  شهرداری،  که  دهد  ادامه 
به  فنی  مشاور  یک  عنوان  به  را 

رسمیت بشمارد.
شرکت شهر راز در جهت ارتقای 

پروژه های شهری تقویت شود
گشتاسب  نجیمی  محمدرضا 
به  اشاره  با  نیز  جدید  مدیرعامل 
به  خود  توان  از  راز  شهر  اینکه 
ابراز  است،  نکرده  استفاده  خوبی 
در  بسیاری  ظرفیت های  داشت: 
اساس نامه این شرکت نهفته است.

این  بر  تلاش  داشت:  اذعان  وی 
در  راز  شهر  شرکت  که  است 
شهری  پروژه های  تقویت  جهت 

تقویت شود.
کمک  به  راز  شهر  شرکت 

شهرداری آمده است
این  پیشین  مدیرعامل  موسوی 
از  تشکر  ضمن  نیز  شرکت 
شهر  کارکنان  و  همراه  مجموعه 
انجام  مثبتی که  افزود: هرکار  راز 
شده توسط کارشناسان مجرب بوده 
است.وی با اشاره به اینکه شرکت 
شهر راز به کمک شهرداری آمده 
باید  شهرداری  داشت:  ابراز  است، 
برون سپاری  را  پروژه ها  برخی 
می تواند  راز  شهر  شرکت  و  کند 
اتمام  به  را  تمام  نیمه  پروژه های 
برساند.بنابراین گزارش، محمدرضا 
عنوان  به  گشتاسب  نجیمی 
مدیرعامل جدید شرکت معارفه و 
به  موسوی  احمد  سید  زحمات  از 

عنوان مدیرعامل قدردانی شد.

احتمال حضوری شدن مدارس 
در سال جدید

در  اسفند   ۱۱ تاریخ  در  مجلس  نمایندگان  آنلاین،  اقتصاد  گزارش  به 
بررسی بخش درآمدی لایحه بودجه سال ۱۴۰۱، با بند ۵ تبصره ۱۲ ماده 
واحده لایحه بودجه موافقت کردند. طبق این بند، سقف معافیت مالیات 
بر درآمد سالانه ۶۷ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان تعیین شد؛ یعنی دریافتی 
هر نفر تا سقف ۵ میلیون و ۶۰۰ هزار تومان در سال ۱۴۰۱ از پرداخت 

مالیات معاف است.
در هفتمین جلسه شورای عالی کار مصوب شد که هیچ کارگر مشمول 
قانون کار، کمتر از ۵ میلیون و ۶۷۹ هزار تومان در ماه دریافتی نخواهد 
داشت. بر این اساس حداقل دریافتی حقوق یک کارگر مشمول پرداخت 

مالیات ۱۰ درصدی است.
هزار  میلیون و ۱۴۸  با ۶۸  برابر  در سال  دریافتی  تفاوت حداقل  به  ما 
تومان )ماهانه ۵ میلیون و ۶۷۹ هزار تومان( با سقف معافیت مالیاتی در 
سال برابر با ۶۷ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان )ماهانه ۵ میلیون و ۶۰۰ هزار 
تومان( نشان می دهد که مبلغ ۹۴۸ هزار تومان از حقوق دریافتی یک 

کارگر در طول یکسال مشمول پرداخت مالیات می شود.
تومان(  میلیون و ۶۷۹ هزار  با حداقل حقوق دریافتی )۵  یک کارگر 
مشمول پرداخت نرخ ۱۰ درصدی مالیات است؛ بنابراین، با لحاظ نرخ 

۱۰ درصدی نسبت به مبلغ ۹۸۴ هزار تومانی مشمول مالیات در یکسال، 
این کارگر در هر ماه باید ۹۸ هزار و ۴۰۰ تومان مالیات بپردازد.

 ۷ کارگر  یک  مالیات  مشمول  پرداختی  مجموع  اگر  مثال،  عنوان  به 
میلیون تومان شد، در ابتدا آستانه معافیت ۵ میلیون و ۶۰۰ هزار تومان 
از آن کسر می شود، باقی مانده آن در نرخ مصوب ضرب شده و میزان 
مالیات پرداختی او مشخص می شود. این مبلغ نیز قبل از اینکه حقوق 

کارگر به حساب او واریز شود، از آن کسر می شود.
نرخ پرداخت مالیات بر درآمد سالانه برای سال بعد

تا ۶۷ میلیون و ۲۰۰ هزار تومانمعاف از مالیات

نسبت به مازاد ۶۷ میلیون و ۲۰۰ هزار تا ۱۸۰ میلیون تومان۱۰ درصد

نسبت به مازاد ۱۸۰ تا ۳۰۰ میلیون تومان۱۵ درصد 

 نسبت به مازاد ۳۰۰ تا ۴۲۰ میلیون تومان۲۰ درصد 

نسبت به مازاد ۴۲۰ میلیون تومان به بالا۳۰ درصد 

به نظر می رسد آرام آرام دولتمردان 
اصولگرا حرف هایی می زنند که نشان 
که  شده اند  متوجه  عمل  در  می دهد 
»اقتصاد« فرمول خاص خود را دارد 
و نباید همه جا آن را با سیاست قاطی 
کنند. این تغییر نگرش ها تا اندازه ای 
امیدوارکننده است. موقعی که وزیر 
می گوید:  تجارت  و  معدن  صنعت، 
در  بگیریم؛  درس  سوریه  از  »باید 
شرکت هایی  هستیم  شاهد  سوریه 
علیه  و  بودند  معارض  از کشورهای 
با  الان  و  کردند  کار  سوریه  مردم 
می کنند،  شرکت های سوریه ای کار 
در  فقط  ارتباط  که  زمانی  تا  چون 
سطح دولت ها باشد دستخوش مسائل 
سیاسی است ولی موقعی که »کسب 
با  مختلف  کشورهای  در  کار«  و 
دیگر  کشور  کارهای«  و  »کسب 
تأثیر  تحت  باشند،  داشته  ارتباط 
نخواهند شد«  تعطیل  سیاسی،  مسائل 

جای امیدواری است.
گرچه  دولت ها  حتی  امروز  البته 
اختلاف  هم  با  سیاسی  مسائل  در 
و  تجاری  مراودات  ولی  دارند  زیاد 
و  می کنند  حفظ  را  خود  اقتصادی 
می دهند  توسعه  موارد  از  پاره ای  در 
شاهرگ  و  زندگی  نبض  که  چرا 
حکومت ها،  و  دولت ها  همه  حیاتی 
با  آنهاست.  اقتصادی  توانمندی 
عرصه های  در  می توان  قوی  اقتصاد 
نظامی،  اجتماعی،  فرهنگی،  علمی، 
و  قویتر   ... و  فناوری  رسانه ای، 

کشورهای  و  شد  ظاهر  جذاب تر 
دیگر را محتاج خود کرد اما با فقر 
توجهی  کشوری  هیچ  تنگدستی،  و 
به کشور فقیر نمی کند و همیشه در 

حاشیه خواهد بود.
اینکه وزیر صمت، به آرامی جرات 
کرده بگوید حتی شرکت ها و کسب 
و کارهای معارض و مخالف را هم 
کسب  با  رابطه  به  تشویق  می توان 
تحول  کرد،  ما  کشور  کارهای  و 
سایر  شک  بدون  و  است  مبارکی 
اما  رسیده اند  نتیجه  این  به  هم  وزرا 
نکنند  جرات  علنی  به صورت  شاید 

مثل وزیر صمت اظهارنظر کنند.
کشور،  پیشرفت  و  توسعه  و  علم 
قهر و صلحی نمی شناسد و نمی توان 
برداشت های  و  سلایق  براساس 
قطع  کشورها،  با  گروهی  و  فردی 
باید  بلکه  کرد  اقتصادی  روابط 
به  استفاده  حداکثر  دشمن،  از  حتی 
کرد.  را  خود  کشور  ملی  منافع  نفع 
استراتژیک  روش  باید  روش  این 
در  هیچگاه  تا  باشد  کشور  مدیریت 
به  همیشه  و  نگیرد  قرار  بست  بن 
حرکت  توسعه  و  پیشرفت  سمت 
را  خود  خاص  فرمول  اقتصاد  کند. 
راه  و  مسیر  همان  از  فقط  و  دارد 
علمی می توان به بالندگی و پیشرفت 
مسئولان  که  امید  رسید.  روزافزون 
کور  گره های  بتوانند  واقع گرایی  با 
اقتصاد کشور را باز کنند و آن را از 

خطرات و مخاطرات برهانند.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

از هر در کلامیبه قلم مدیرمسئول

یک مقام ارشد آمریکایی:

وزیر صنعت، معدن و تجارت خبر داد؛

حذف تدریجی قرعه کشی خودرو 
از سوریه درس بگیریم؛ در سوریه شرکت هایی 

از کشورهایی که مخالف و معارض بودند با شرکت های 
سوریه ای کار می کنند

با  سازمان ها  و  ادارات  تمام  گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
ستاد تسهیلات نوروزی شهرداری در تمامی زمینه ها هماهنگ باشند تا 
میهمان نوازی شیرازی ها که در جهان زبانزد خاص و عام بوده، حفظ 

و صیانت شود. 
شورای  عضو  هاجری  محمدرضا  غضنفری:  /خدیجه  خبری  سرویس 
پنجاه و دومین   از دستور خود در   اسلامی شهر شیراز در نطق پیش 
جلسه شورای اسلامی شهر شیراز  با بیان اینکه ظرفیت انسانی، تخصصی 
سرو  یک  کلانشهرها،  دیگر  از  شیراز  شهرداری  نیروهای  تعهدی  و 
گردن بالاتر، توانمندتر و کارآمدتر است، گفت: لازم است از تمامی 

ظرفیت های موجود، حداکثر بهره برداری صورت گیرد.
شهری  مدیریت  در  سیاسی  جداسازی  نگاه  گرچه  داد:  ادامه  هاجری 
نشود  عامل  فردی  بود، سلایق  مواظب  منتهی می بایست  ندارد،  وجود 
عضو  نشود.  گرفته  کار  به  و  مهجور  انسانی،  ظرفیت های  از  بعضی 
شورای اسلامی شهر شیراز اضافه کرد: تحول در شهر، لازمه اش بهره 
بردن از تمامی ظرفیت ها در جایگاه خودش است که متأسفانه کمی 

کمرنگ دیده می شود.
هاجری با بیان اینکه زحمات و تلاش های شبانه روزی شورا و شهرداری 
در تنظیم و تصویب بودجه سال ۱۴۰۱ شهرداری شیراز قابل انکار نیست، 
با چند برابر شدن بودجه نسبت به سال ۱۴۰۰، منتهی احساس  افزود: 
می شود در توزیع عادلانه بودجه عمران و آبادی و خدمات با اولویت 
محلات و مناطق کمتر برخوردار، برنامه قابل قبولی لحاظ نشده است. 

بودجه  تنظیم و تصویب  در  اینکه شمال شهر گرایی  به  اشاره  با  وی 
کاملًا مشهود است، گفت: لازم بود در توزیع بودجه، مناطق و محلات 

اصلاح  با  می توان  که   نیست  چنین  که  باشند  اولویت  در  فقیرنشین 
بودجه و اضافه کردن متمم، عدالت شهری بیشتر رعایت شود.

قدیم«  »شیراز  ساخت  گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو  این 
همچون ساخت »تهران قدیم« در شهرک سینمایی غزالی نیاز ضروری 
شهر  این  زیارتی  و  فضای گردشگری  عامل گسترش  که  شهر  این  

است. 
هوایی اش  نیست که خطوط  زیبنده شهر شیراز  اینکه  بیان  با  هاجری 
اینقدر ضعیف و ناکارآمد باشد، گفت: گردشگری و زیارت در سومین 
حرم می بایست فعال ترین و کارآمدترین خطوط هوایی را داشته باشد 

که ندارد. 
 وی با اشاره به اینکه کارکنان خدوم شهرداری به منظور خدمات رسانی 
گسترده به مسافرین نوروزی در حال آماده باش کامل بوده که جای 
تقدیر و تشکر دارد، افزود: لازم است نه تنها شورا و شهرداری بلکه 
تمام ادارات و سازمان ها با ستاد تسهیلات نوروزی شهرداری در تمامی 
زمینه ها هماهنگ باشند تا میهمان نوازی شیرازی ها که در جهان زبانزد 

خاص و عام بوده، حفظ و صیانت شود. 

هاجری عضو شورای اسلامی شهر شیراز:

ترامپ: 

وضعیت اوکراین ممکن است 
به جنگ جهانی سوم منجر شود

هفت  منطقه  در  شورا  ناظر  و  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نائب 
گفت: مشکل فاضلاب در سطح منطقه هفت بسیار زیاد است و باید به 

صورت ویژه درخصوص رفع این معضل اقدام شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه هفت 
معضل  رفع  درخصوص  شیراز  شهرستان  آبفا  اداره  با  مشترک  جلسه 
فاضلاب در سطح منطقه با حضور تذوری نائب رئیس شورای اسلامی 
معاونین  و  شهردار  اکبری  هفت،  منطقه  در  شورا  ناظر  و  شیراز  شهر 
شورای  یاوران  و  شیراز،  شهرستان  آبفا  مدیرعامل  بهروزی  منطقه، 

محلات در سالن اجتماعات شهرداری منطقه هفت برگزار شد.
تذروی گفت: مشکلات فاضلاب در سطح منطقه هفت بسیار زیاد است 
و  سطحی  آب های  سطح  بودن  بالا  دلیل  به  محلات  از  بسیاری  در  و 
و  نی زارها  وجود  بهداشتی  مشکلات  بروز  باعث  فاضلاب  نشدن  دفع 
فراهم زیست قورباغه و جاری شدن فاضلاب در کوچه ها وجود حیوانات 
موزی مثل موش و مگس در این محلات شده است و باید برای رفع این 

مشکلات به صورت ویژه نسبت به رفع آن اقدام شود.
وی ادامه داد: شرکت آبفا شهرستان شیراز برای اجرای فاضلاب در این 
منطقه اعلام می کند که بودجه کافی ندارد اما باید برای تخصیص بودجه 
نمایندگان  دولت،  از  خاص  صورت  به  منطقه  این  فاضلاب  اجرای  و 
مجلس، استانداری و هر ارگانی که برای رفع این مشکل می توانند کمک 

کنند تا بودجه اختصاص یابد پیگیری نماید.
این  شیراز  شهرداری  و  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  داد:  ادامه  تذوری 
آبفا  اداره  با  مشکل  این  رفع  تا همکاری لازم جهت  دارد  را  آمادگی 
تصفیه خانه  ساخت  برای  کرد  خواهیم  آمادگی  اعلام  و  باشد  داشته 
فاضلاب با اداره آبفا همکاری داشته باشیم و شهرداری نیز بتواند برای 

آبیاری فضای سبز از پساب این تصفیه خانه استفاده نماید.
اکبری شهردار منطقه هفت نیز در این جلسه ضمن تبریک اعیاد شعبانیه 
گفت: بودجه شهرداری شیراز بودجه مردمی است و بر اساس همکاری 
منطقه  بودجه   ۱۴۰۰ سال  در  می یابد  اختصاص  شهروندان  مشارکت  و 
تومان  میلیارد   ۳۷۹ به   ۱۴۰۱ سال  در  و  بود  تومان  میلیارد   ۱۵۹ هفت 
تکمیل  بودجه جهت  این  از  تومان  میلیارد   ۸۰ است که  یافته  افزایش 

پروژه بزرگراه سردار استواری اختصاص خواهد یافت.
شهردار منطقه هفت با بیان این مطلب که امیدواریم بودجه پیش بینی شده 
در سال ۱۴۰۱ با همکاری و مشارکت شهروندان محقق گردد، ادامه داد: 
برای تحقق یافتن بودجه پیش بینی شده نیاز به مشارکت شهروندان در 
پرداخت عوارض و... است که به یاری پروردگار در صورت تحقق این 
بودجه سالی پرکار در جهت تکمیل پروژه های در حال اجرا و همچنین  

شروع عملیات پروژه های جدید و مورد نیاز منطقه خواهیم داشت.
اکبری گفت: در سال های گذشته روستاهایی به منطقه هفت الحاق شده 
است که بدون هیچ ضابطه ای و رعایت کردن ضوابط شهری ساخته شده 
است و در بیشتر این محلات به دلیل بالا بودن سطح آب مشکلاتی نیز 
در جذب فاضلاب در زمین ایجاد کرده است و به دلیل بالا بودن سطح 

آب حفر چاه جذبی نیز پاسخگوی مشکل فاضلاب در این منطقه نیست 
و امیدواریم با تمهیدات اداره آبفا شیراز و مسئولان ذیربط بتوانیم این 

مشکل را مرتفع کنیم.
بهروزی مدیرعامل آبفا شهرستان شیراز نیز در این جلسه ضمن تبریک 
اعیاد شعبانیه گفت: اداره آبفا شهرستان شیراز اقدامات بسیار زیادی در 
آشامیدنی  آب  مشکل  درخصوص  شیراز  شهرداری  هفت  منطقه  سطح 
انجام داده است و با احداث چند حلقه چاه و اجرای خط ۴۰۰ و ۶۰۰ و 
احداث مخزن در ارتفاعات به لطف پروردگار در سال گذشته در این 

منطقه کمترین مشکل آب داشتیم.
با  منطقه  این  در  نیز  فاضلاب  اجرای  درخصوص  داد:  ادامه  وی 
محله  در  فاضلاب  اجرای  درخصوص  گرفته  انجام  کارشناسی های 

احمدآباد قسمتی انجام شد و قسمتی نیز در حال اجرا است.
بهروزی تصریح کرد: در حال حاضر هزینه اجرای فاضلاب بسیار زیاد 
است و در سال ۱۴۰۱ بودجه فاضلاب شیراز در لایحه بودجه ۳۶ میلیارد 
و ۳۰۰ میلیون تومان پیش بینی شده است که تنها در منطقه هفت ۱۰ 
میلیارد  مقدار حداقل ۱۰۰  این  و  دارد  نیاز  تصفیه خانه  مترمکعب  هزار 
تومان هزینه خواهد داشت و ۱۲۴ کیلومتر نیز شبکه فاضلاب باید اجرا 
گردد که برای اجرای شبکه خط لوله ۲۵۰، برای اجرای هر متر بیش از 

۲ میلیون تومان هزینه خواهد داشت.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه در منطقه هفت در حدود ۲۰ هزار 
نیز دریافت  از هر خانوار   انشعاب که  خانوار زندگی می کنند و حق 
گردد باز هم توان اجرای آن نخواهیم داشت امام با وجود این مشکلات 

تلاش کردیم بخشی از شبکه فاضلاب در این محدوده احداث گردید.
بهروزی با بیان این مطلب که پیش بینی هایی نیز برای فروش پساب انجام 
شده است و که با یاری پروردگار در صورت تحقق آن اجرای فاضلاب 
در سطح منطقه انجام خواهد گرفت، افزود: برآورد هزینه اجرای فاضلاب 
با نرخ امروز تهیه خواهد شد و اعتباری که برای اجرای آن نیاز است 
برآورد خواهد شد و در اختیار جناب آقای تذروی نائب رئیس شورای 
یاری و همکاری  با  انشالله  تا  داد  قرار خواهیم  نیز  اسلامی شهر شیراز 
ارگان های ذیربط بتوانیم طرح اجرای فاضلاب در این منطقه را به مرحله 
محله  در  فاضلاب  اجرای  درخصوص  گفت:  بهروزی  برسانیم.  اجرا 
احمدآباد صغاد نیز بررسی های لازم انجام خواهیم داد تا محدوده ای که 
 نیاز به اجرای شبکه و خط انتقال ندارد اجرای فاضلاب آن انجام خواهیم 

داد.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:

 رئیس کمیسیون هوشمندسازی شورای اسلامی 
شهر شیراز عنوان کرد؛ 

افزایش ۲۵ تا ۳۰ درصدی ترافیک 
شیراز در روزهای پایانی سال 


